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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 25. ledna 2024 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Mgr. Panaš Petr, Bc. Čechová Martina, 
Ing. Šenfeldr Tomáš, Tomášek René, Ing. Hajná Eva, Mgr. Skružná Andrea, Ing. Červený Richard, Jiří Motl, 
Ing. Feiklová Lenka, Procházková Lenka 
Nepřítomni: 0 
Hosté: Ing. Krycner Václav 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou a jednatelkou Sdružení na čtvrtek dne 25.1.2024  
od 8,30 hod. Program jednání dle zaslané pozvánky byl následující:  

 
1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Přehled hospodaření za rok 2023 
3/ Návrh rozpočtového opatření č. 1/2024 
4/ Příprava VŘ na sběr, svoz a likvidaci NO z členských obcí 
5/ Příprava VŘ na EIA a studii proveditelnosti – projekt gasifikace  
6/ Různé, diskuze 

   7/ Závěr 
 

ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu zasedání rady.  
Hlasování:   Souhlas:   11 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů 

Následně byla provedena kontrola zápisu a usnesení rady ze dne 14.12.2023:  
Schváleno bylo: 

- Zajištění reportu podpořených projektů na „chemickou recyklaci“ od E&Y – návrh smlouvy podepsán 
a odeslán, čekáme na vrácení 

-  nová Směrnice o sociálním fondu s.r.o. - platnost od 1.1.2024 
-      mzdová problematika s.r.o.  

 Další z projednaných bodů byly vzaty na vědomí  
- Hospodaření za leden – listopad 2023  
- Informace pracovní skupiny projektu „gasifikace odpadu“  
- Informace ke svozu DNO z členských obcí 

 
Hlasování:   Souhlas:   11 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
Přijato usnesení č. 7/48/2024: 
Rada „SONO“ schvaluje program 7. zasedání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady a bere na vědomí 
informaci předsedy o kontrole usnesení z rady dne 14.12.2023.  
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu 
programu. 
 
Ad 2/ Přehled hospodaření za rok 2023 
 
Pí. Zubáková seznámila členy rady s předběžnými výsledky hospodaření za rok 2023, závěrka nebyla dosud 
odeslána. Bude ještě probíhat kontrola, aby účetnictví bylo zpracováno v souladu s vyhláškou č. 220/2013   
s cílem dosažení věrného a poctivého obrazu předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky.  
Rozpočtové příjmy po konsolidaci ve výši 5.776.213,49 Kč jsou splněny na 103,61 % upraveného rozpočtu a 
rozpočtové výdaje po konsolidaci byly čerpány na 53,87 % upraveného rozpočtu ve výši 3.0003.025,68 Kč, 
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ve výši 2.773.187,81 Kč (přebytek rozpočtu). 

Hlasování:   Souhlas:   11 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlas  
Přijato usnesení č. 7/49/2024:.  
Rada „SONO“ bere na vědomí předběžné výsledky hospodaření sdružení za období roku 2023.návrh 
rozpočtového opatření č. 1/2024 v předloženém znění. Návrh rozpočtového opatření 2024 je přílohou 
zápisu. 

Ad3/ Návrh rozpočtového opatření č. 1/2024 

Kapitálové výdaje plánované na rok 2023, které souvisely se zpevněním plochy o výměře cca 800 m2 určené 
pro manipulaci a drcení materiálu (dřevo) a úpravou plochy pro skladování odpadu na kompostárně a 
recyklaci se z důvodu špatných klimatických podmínek v prosinci nepodařilo zrealizovat.  
Termín zhotovení byl posunut na únor 2024. Rozpočet však s tímto výdajem nepočítá, proto je předkládán 
tento návrh rozpočtového opatření č. 1. Rozpočet i po úpravě zůstává i nadále vyrovnaným rozpočtem ve výši 
6.395 tisíc na straně příjmů i výdajů. Položka 4131 – převody z vlastních fondů hospodářské činnosti se 
navyšuje o 700 tis. Kč, o stejnou částka se navyšuje položka 6121 na pokrytí výše popsaných investičních 
výdajů. 
Hlasování:   Souhlas:   11 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlas  
Přijato usnesení č. 7/50/2024:.  
Rada „SONO“ schvaluje předložený návrh rozpočtového opatření č. 1/2024 v předloženém znění. Návrh 
rozpočtového opatření 2024 je přílohou zápisu. 

Ad 4/ Příprava VŘ na sběr, svoz a likvidaci NO z členských obcí 

Předsedající Ing. Medáček informoval členy rady o podkladech pro vypsání nového výběrového řízení na sběr, 
svoz a likvidaci nebezpečných odpadů vytříděných z komunálních odpadů členských a zjištěních. Pracovní 
skupina udělala analýzu, ze které plynou následná doporučení pravidel a způsobu výběrového řízení 

- omezení počtu stanovišť – sběrné stanoviště pouze ve správním území člena SONO („střediskové 
obci), NE v místních částech 

- v obcích, kde je sběrný dvůr, nebudou ambulantní sběrná stanoviště v místních částech  
- vážení odpadu na ambulantních sběrných stanovištích i sběrných dvorech – výkaz podepíše 

odpovědná osoba na obci 
- omezení hodnoty placených odpadů do hodnoty členského příspěvku, částka NAD bude 

přefakturována členské obci   
- úprava seznamu odpadů spadajících do kategorie nebezpečný odpad 
- zpracování přehledu sebraných odpadů za jednotlivá ambulantní sběrná stanoviště i dvory dle 

kategorie odpadu 
- výběrové řízení na období do konce roku 2024 jako pilotní projekt svozu DNO do 2 mil. Kč 
- výběrové řízení bude provedeno formou výzvy k podání nabídek, může být rozděleno do 2 činností – 

svoz a sběr a likvidace odpadu 
- výzva bude zaslána: FCC BEC, s.r.o., Technické služby města Litoměřice a ProfiOdpady s.r.o. 

Hlasování:   Souhlas:   11 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
Přijato usnesení č. 7/51/2024: 
Rada „SONO“ souhlasí s vyhlášením poptávkového nebo VŘ podle podmínek, které byly dohodnuty na 
radě sdružení a jsou součástí zápisu z 25.1. 2024.  

Ad 5/ Příprava VŘ na EIA a studii proveditelnosti – projekt gasifikace 

Rada byla seznámena se základními parametry nabídky pro zpracování dokumentu STUDIE PROVEDITELNOSTI 
(„SP“) k projektu „Recyklační odpadové centrum“ – chemická recyklace komunálního a podobného typu 
odpadu na produkty k následnému využití na bázi technologie plazmového zplyňování, který předložila 
společnost PGP Terminal, a.s.. Dle nabídky by měla SP obsahovat názvy jednotlivých kapitol, předpokládaný 
rozsah stran, termíny plnění a ostatní záležitosti jako forma dokumentace, termíny zahájení a ukončení prací  
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(14. týden od zahájení prací) a kontrolních dnů, definice záruk, protiplnění a doplňující ujednání (koordinace 
práce na SP s potřebami tvorby a podkladových materiálů pro dokumentaci k EIA – na obou studiích se bude 
pracovat souběžně). Cena za zpracování SP bude stanovena na základě odsouhlasené nabídky struktury 
dokumentu a požadovaného plnění, či po doplnění nebo úpravě. Cena SP bude schválena na příštím jednání  
Připomínky: umístění – pozemek SONO, předpoklad čísla strany – lépe rozsah, bod 11 – finanční plán – 
doplnit návrhy zdrojového financování.  
 
Hlasování:   Souhlas:   9 hlasů   nesouhlas: 2 hlasy   zdrželi se: 0 hlasů  
Přijato usnesení č. 7/52/2024: 
Rada „SONO“ schvaluje nabídku - strukturu dokumentu STUDIE PROVEDITELNOSTI k projektu „Recyklační 
odpadové centrum“ v předloženém znění předkladatele PGP Terminal, a.s. Cena díla bude stanovena na 
základě samostatné nabídky za zpracování uvedeného dokumentu, tato cena bude schvalována na příštím 
jednání rady „SONO“, společnost bude požádána o zaslání smlouvy o dílo. 
 
Hlasování:   Souhlas:   9 hlasů   nesouhlas: 2 hlasy   zdrželi se: 0 hlasů  
Přijato usnesení č. 7/53/2024: 
Rada „SONO“ schvaluje zahájení poptávkového řízení –  obeslány budou minimálně 3 společnosti: E-expert, 
spol. s .r.o., Invek,s.r.o., JK ENVI, s.r.o 
 
Ad 5/ Různé, diskuze 
   
a) P. Krycner informoval o pracích spojených s přípravou zpevněné plochy (asfalt) určené pro manipulaci a 

drcení materiálu (dřevo) a úpravou plochy pro skladování odpadu na kompostárně a recyklaci se. 
Současně informoval o postupu prací při projednávání nových provozních řádů na provoz kompostárny a 
recyklace a hlavně rozšíření provozu - drcení BIOODPADU (tj. včetně velkoobjemového dřeva). Zahájeno 
stavební řízení vydání rozhodnutí - změnu využití území, po geodetickém zaměření a zveřejnění pozemku 
v KN, bude předloženo KÚÚK. 

b) Ing. Červený informoval o aktivitách města v rámci odpadového hospodářství města Roudnice n.L., 
nevyjednává se o likvidaci odpadu mimo SONO. 

c) Další jednání rady SONO bude svoláno po předložení cenové nabídky na zpracování Studie proveditelnosti 
- na programu bude tento jediný bod programu – jednání rady v mimořádném termínu, možno projednat 
on-line. 

 
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu 
do programu jednání, a proto zasedání v 11,05 hodin ukončil.  

Předsedající:       Ing. Petr Medáček 
 
V Želechovicích dne 25.1.2024     předseda rady SONO 
Zapsala: V. Zubáková 
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